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Βάζω τόνο με κόκκινο χρώμα όπου πρέπει στις παρακάτω προτάσεις

Που μένεις:

θα φας μακαρόνια η ρύζι;

Πως σε λένε;

Τι σου αρέσει περισσότερο η θάλασσα η το  βουνό;
Που και που συναντιόμαστε στην παιδική χαρά. 

Πως και πως περιμένω να έρθει ο παππούς και η γιαγιά από το χωριό.

Βάζω που ή πού στις παρακάτω προτάσεις.

Τον είδα ________ πότιζε τα δέντρα.

_______ θα πάτε το βράδυ;

Από _______ αγόρασες αυτό τη σφραγίδα;

________ και _______ κάνω λάθη.

______ είναι ο Νίκος;

Αυτό ______ σου είπα είναι μυστικό.

Βάζω πως ή πώς στις παρακάτω προτάσεις.

________ έρχεσαι στο φροντιστήριο αγγλικών;

Έμαθα ________ οι περισσότερες μονοσύλλαβες λέξεις δεν παίρνουν τόνο.

Άκουσα ________ φέτος θα κάνει ζεστό χειμώνα.

Περιμένω _____ και _____ να έρθει το καλοκαίρι.

_____ έλυσες την άσκηση;

Άκουσα _____ θα πάμε εκδρομή.

Βάζω η (άρθρο) ή ή (αυτό που διαλέγει) στις παρακάτω προτάσεις
Ήρθε _____ Ελένη να μου κάνει παρέα.

Θα χρησιμοποιήσω μαρκαδόρους_____ ξυλομπογιές.

Μου λες ψέματα ______ αλήθεια;

___ θεία μου η Μαρία είναι όμορφη.

Να πάρω το κόκκινο _____ το μαύρο φόρεμα;

Αυτή είναι ____ αγαπημένη μου ταινία.

Ώρα για παιχνίδι

http://www.jele.gr/activity/b/language/glossaB002.swf
Παρακολουθώ δύο βιντεάκια 
https://youtu.be/QE3orZwoTIw?t=20
https://www.youtube.com/watch?v=DSM9j8eSKfI
Ακούω τώρα το τραγουδάκι «Από πού είσαι ποταμάκι»
https://www.youtube.com/watch?v=Y587Zo80KQA
( Οι μονοσύλλαβες λέξεις δεν τονίζονται.


π.χ. ναι, δεν


(Όμως οι λέξεις που και πως παίρνουν τόνο μόνο όταν ρωτάνε.


π.χ. Πού πηγαίνεις;


       Πώς τα πέρασες χτες;


( Οι φράσεις πού και πού, πώς και πώς παίρνουν τόνο.                                                  π.χ Συναντιόμαστε πού και πού .


Περιμένω πώς και πώς να τελειώσει η καραντίνα


(Το η τονίζεται μόνο όταν θέλουμε να ξεχωρίσουμε, να διαλέξουμε κάτι από κάτι άλλο(ονομάζεται διαζευκτικό)                       π.χ. μέσα ή έξω 









































